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Til styremedlemmene i Reisa Elvelag 
 

 Odd K. Kristiansen 

 Harry Fyhn 

 Bjørn Mikkelsen 

 Dagfinn Kristiansen 

 Jan H. Tørfoss 

 Lars Frihetsli 

 Kåre Rasmussen 

 

Gjenpart: 

 varamedlemmene i Reisa Elvelag 

 

 

 

Styremedlemmene i Reisa Elvelag innkalles med dette til styremøte tirsdag 

15.sept 2015 kl. 10:00 til ca. kl.14:00 på Reisafjord hotell 
 

 

 

SAKSLISTE 
 

 

Sak 29/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: 

 

 

Sak 30/15 Godkjenning av møteprotokoll fra styremøte 7.mai 2015 

Vedtak: 

 

Sak 31/15 Referat-/orienteringssaker 

   

 Daglig leder orienterer om status for overvåkingsprogrammet 

 Styrets leder orienterer om utvalgsarbeidet – nye vedtekter 

 

 

Sak 32/15 Status for kortsalg og økonomi 

   

 Saksopplysning 

Reisa Elvelag har lagt om driften som følge av ny bruksordning jf |§ 10 i 

vedtektene. Dette medførte en annen finansiering av laget hvor 

hoveddelen av finansieringen i den nye ordningen er ved innbetaling 

av avgifter fra lagets medlemmer. Tidligere har laget i all hovedsak 

vært finansiert ved direkte salg av fiskekort. Daglig leder informerer om 

den økonomiske status i den nye driftsmodellen. 

 

  Innstilling til vedtak  

  

Vedtak 
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Sak 33/15 Framtidige reguleringer av fisket 

 

 Saksopplysning 

Miljødirektoratet har i sitt Høringsnotat «Regulering av fiske etter 

anadrome laksefisk i vassdrag og sjø fra 2016» kommet med følgende 

beskatningsråd for Reisaelva: 

 

 
   

Innstilling til vedtak  

 Bestanden av villaks i Reisaelva har de siste 5 år vært nedadgående. 

Reisa Elvelag ser alvorlig på situasjonen, og vil foreslå ytterligere 

begrensninger for sesongen 2016. En innkorting av sesongens lengde er 

den enkeltreguleringen som er mest nærliggende på nåværende 

tidspunkt. Laksetellingen den 12 og 13.september vil gi en ytterligere 

pekepinn på situasjonen for villaksbestanden. Bestanden av sjøørret har 

i samme 5-årsperiode vært oppadgående og synes i dag å være 

bærekraftig. I reguleringsforslaget foreslås det at sjørøye bør fredes. 

Beskatningen på sjørøye de siste årene har begrenset seg til perioden 

10.juli-10.august. I denne perioden er det svært få som fisker aktivt etter 

sjørøye. Dette faktum sammen med at sesongens lengde (fangsttiden) 

er begrenset fører naturlig nok til lave fangsttall. Direktoratet har etter 

vår vurdering ikke foreslått dette reguleringsforslaget med 

utgangspunkt til at direktoratet kjenner bestandssituasjonen, men i 

fangsttall. For øvrig viser gytefisktellingene enkeltpartier med gode 

mengder med sjørøye. Reisa Elvelag har sendt inn en innsigelse til 

denne foreslåtte fredningen hvor vi ber om at dette forslaget strykes 

med bakgrunn i de nevnte argumenter.  

 

Vedtak 

 

 

 

Sak 34/15 Ulovlig fiske 

   

 Saksopplysning 

Reisa Elvelag har fått inn rapporter på to tilfeller av ulovlig fiske. I begge 

tilfellene er det lokale, innenbygds fiskere som har fisket uten å ha løst 

den årlige forvaltningsavgiften.  

 

  Innstilling til vedtak  

  

Vedtak 

 

 

 

Moen, 7.september 2015 

 

Kåre Rasmussen, Leder   

 


